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Protokół nr 9/2019 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 8 kwietnia 2019  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecny radny – Radosław Andrzejak 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Inspektor Urzędu Miejskiego – Alicja Łopatka 

Inspektor Urzędu Miejskiego – Jolanta Majchrzak 

Dyrektor MGOK w Borku Wlkp. – Justyna Chojnacka 

Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Borku Wlkp. – Marlena Kowalska 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, przedstawił porządek 

obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

1)  zmiany uchwały  Nr XXVII/161/2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 25 sierpnia  

2016r. w sprawie: zasad przyznawania uczniom Stypendium  Burmistrza  Borku Wlkp. 

za wyniki  w nauce i wybitne osiągnięcia 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Alicja Łopatka 

Uwag nie zgłoszono. 
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Nieobecny radny Michał Dopierała 

 

Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

2) przekształcenia  Przedszkola Samorządowego  w Borku Wlkp. wraz z oddziałami 

zamiejscowymi  w Wycisłowie i Zalesiu 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Alicja Łopatka. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty  i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) likwidacji Liceum Ogólnokształcącego  dla Dorosłych w Borku Wlkp. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Alicja Łopatka. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

4) stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum  w Borku Wlkp. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Alicja Łopatka. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) wyłączenia z Zespołu Szkół  im. Powstańców  Wielkopolskich w Borku Wlkp. Liceum 

Ogólnokształcącego w Borku Wlkp. i Branżowej Szkoły I Stopnia w Borku Wlkp., 

rozwiązania  Zespołu  Szkół im. Powstańców  Wielkopolskich  w Borku Wielkopolskim  

oraz włączenia  Liceum Ogólnokształcącego w Borku Wlkp. i Branżowej  Szkoły I 

Stopnia  w Borku Wlkp. do Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Borku Wielkopolskim 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

6) wprowadzenia odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach 

publicznych na terenie gminy Borek Wielkopolski 

 

Pełnomocnik ds. Przeciwdziałania Alkoholizmowi – Jolanta Majchrzak przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

7) Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego  na terenie 

gminy Borek Wlkp. 

Obecny radny Michał Dopierała 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

8) wyrażenia zgody  na dokonanie  zamiany  lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Borek Wlkp. i osoby fizycznej 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Burmistrz. 

Radny Tomasz Szczepaniak zapytał co z łazienką Pani Muchy. 

Burmistrz wyjaśnił, że na remont łazienki Pani Mucha otrzyma środki z PCPR. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,   

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

9) zatwierdzenia rocznego  sprawozdania  finansowego Biblioteki  Publicznej  Miasta  

i Gminy  Borek Wlkp. za rok 2018 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Dyrektor Biblioteki – Marlena Kowalska 

Uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,   

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

10) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego  Miejsko- Gminnego  Ośrodka 

Kultury  w Borku Wlkp. za 2018 rok 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Dyrektor MGOK – Justyna Chojnacka. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,   

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

11) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Inspektor UM – Joanna Krajewska. 

Radny Romuald Gawroński zapytał czy są ujęte środki na wycinkę krzewów, które wrastają  

w drogę w Siedmiorogowie I. 

Burmistrz wyjaśnił, że nie, ponieważ są to środki na utwardzenie drogi przez las od 

skrzyżowania do dawnego wysypiska śmieci i Trzecianów Osiedle. 
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Radny Damian Florczyk zapytał, czy jeśli Gmina nie udzieli tej pomocy finansowej dla 

Powiatu, to wskazane drogi nie będą  modernizowane.  

 

Burmistrz poinformował, że jeżeli Gmina nie dofinansuje to wówczas Powiat albo wycofa się 

albo zrobi w takim zakresie jak ma środki. 

 

Radny Michał Dopierała stwierdził, że Powiat nic nie zrobi bez naszych środków. Radny 

uważa, że w pierwszej kolejności należy modernizować drogi gminne. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał ile kosztuje wykonanie 1metra drogi asfaltowej. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że zależy od szerokości drogi, ok 75 zł/m
2
. Następnie Burmistrz stwierdził, 

że trzeba ratować drogi powiatowe na terenie naszej gminy. 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,   

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

 

12) udzielenia Gminie Środa Wielkopolska pomocy finansowej  celem  wsparcia osób 

poszkodowanych  w pożarze  w miejscowości  Brodowo, Gmina Środa Wielkopolska 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

13) zmian budżetu i w budżecie na rok 2019 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Radny Jacek Gałczyński zapytał pod jakie drogi musimy wykupić grunty. 

Burmistrz wyjaśnił, że pod drogę na ul. Powstańców Ziemi Boreckiej, cena gruntu 25 zł/m
2
. 

Radny Tomasz Szczepaniak poinformował, że na ul. Jeżewskiej przy torach jest składowany 

gruz. 

Burmistrz wyjaśnił, że to jest teren kolei, bądź prywatny. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

14)  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Borek Wlkp. na lata 2019-2025 

Nieobecni radni: Jacek Gałczyński, Andrzej Kubiak 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

1)  Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

2) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

3) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

 

Burmistrz przestawił sprawę sprzedaży udziałów z Samorządowego Funduszu Kredytowego za 

kwotę ok 50 tys. zł. 

12 radnych głosowało za sprzedaniem udziałów, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania  (3 radnych było nieobecnych). 

 

Ad.4. Zakończenie. 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady Tomasz 

Pawlak zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała 

 

Wiesława Wójcik 

Przewodniczący Rady 

 

Tomasz Pawlak 

 


